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Discover how Microsoft implements and manages the software-testing process
company-widewith guidance and insights direct from its test managers. Organizing
any testing programthe people, processes, and toolscan be challenging and resource
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intensive. Even when the necessary tradeoffs are made, no development team can test
every scenario. This book explains how a worldwide leader in software, services, and
solutionsstaffed with 8,000 testersimplements and manages its testing process
effectively company-wide. Whether youre a tester or test manager, youll gain expert
insights on effective testing techniques and methodologiesincluding pros and cons of
various approaches. For interesting context, the book also shares such facts as the
number of test machines at Microsoft, how the company uses automated test cases,
and bug statistics. It answers key testing questions, such as who tests what, when, and
with what tools. And it describes how test teams are organized, when and how testing
gets automated, testing tools, and feedbackwith illuminating insights for
software-development organizations of all kinds.
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评论

原来VPN最开始是测试工具啊

-----------------------------
每一个致力成为MS方向的好SDET必读。

-----------------------------
jarod正在为中国读者翻译此书

-----------------------------
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书评

最近前一个项目组刚结束，新项目刚开始没多久，为了更好的做好项目，能以更专业的
水平为客户提供服务，在空闲之余就阅读了此书。
说实话，读完此书有种立马想去微软做测试的冲动：）！本书做者都是微软的FTE，当
然也是专家，亲自动手编写。讲述了微软许多...  

-----------------------------
书里用很大的篇幅介绍了微软是怎样做测试的，它的流程、一些基本的方法、为什么用
现在的方法等等知识和内容。
书里讲的内容比较的，随之而来的当然就是内容不深，比较浅。但是，了解完这些以后
，你会发现自己对测试有了一个轮廓性的概念。而这一点对于一个测试类管理者、或者
希...  

-----------------------------
hello this is xfsun
这是一个很普通的随便写写的，因为我是在学习自动化用这个来来做工具的呢
哈哈哈哈#跳过uiautomator2 server安装并从设备中使用uiautomator2
server，提高性能解锁跳过设备初始化（setting app的安装）成都成都的V的的  

-----------------------------
通读了一遍，之前下载过英文电子版，读得速度很慢，所以干脆买了纸质的。
整体感觉下来，这本是很系统，从测试的职业发展规范，到测试的基本功，包括软件生
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命周期，测试用例，bug，自动化测试都能深入浅出的讲解，又有很多微软发生的的小
故事（个人非常喜欢这种，真实，易产生...  
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